
Resum de la Mesa Negociadora (3 de novembre de 2020)  
 
1.‐ Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior  
 
S'aprova per assentiment 
 
2.‐ Anàlisi, discussió i propostes sobre les actuacions en resposta de la COVID‐19 en l'UJI 
 
El Gerent  comenta que  estan definint quines  actuacions  realitzar de manera  gradual 
mentre l'escenari no vaja a més. 
  
En el cas del PAS, es proposa distingir entre: 
 

¬Persones que  estiguen  en despatxos  individuals  (es manté  la presencialitat). 
 
¬  Persones  que  estiguen  en  espais  compartits:  veure  com  reduir  un  40%   la 
densitat  de  presencialitat  en  aquests  llocs,  per  mitjà  de  quadrants  que 
repartisquen el treball presencial/a casa, de tal forma que siga possible treballar 
a distància 2 dies  a  la  setmana. Hi hauria un  fitxatge des de  casa.  L'horari de 
treball seria el que es tindria treballant presencialment. 
  
¬  Persones  que  han  de  donar  una  resposta  presencial  (es  manté  la 
presencialitat). 

 
En el cas del PDI, Ximo Gual (VOAP) i Modest Fabra comenten que: 
 

¬ Part del treball es pot fer online: planificació, investigació... 
 
¬ De moment, es manté la docència presencial allà on estava prevista. Així i tot, 
s'està  començant  a  parlar  amb  els  Centres  per  a  veure  com  es  pot  reduir  la 
docència  presencial  allí  on  hi  haja  massa  presencialitat.  També  s'està  en 
converses amb la Conselleria i la resta d'universitats per a realitzar una resposta 
conjunta. 

 
UGT suggereix que les persones especialment sensibles a la COVID 19 puguen treballar 
des de casa. També demana reduir l'obligatorietat de realitzar la vesprada per a reduir 
el  risc de contagi. Per exemple, es disminuiria el nombre de persones que menja ací. 
Amb la cita prèvia, es pot reduir l'assistència vespertina. Recorda que aquestes accions 
ja estaven contemplades en el “Pla de retorn a l'activitat presencial en l'UJI després de 
l'estat d'alerta sanitària".  



 
El Gerent  contesta que  seria possible  aquesta  flexibilitat horària  sempre que no  siga 
necessari la presencialitat en determinades hores. 
 
Altres  qüestions  que  es  proposen  en  aquest  punt  són  que, mentre  es mantinga  la 
docència presencial, és molt difícil que en el  context de  la  classe es puga mantindre 
sempre la distància de seguretat, per la qual cosa es proposa que es doten de màscares 
FFP2  al  professorat  que  faça  classe  presencial.  També  se  sol∙licita  que  es  realitzen 
mesuraments  del  CO₂  en  diferents  espais  i  que  els  sindicats  estiguen  presents  en 
aquests mesuraments. Finalment, es pregunta  si en el  cas que  s'aplique  confinament 
domiciliari, haurem de vindre a l'UJI o no. 
  
Tico  Cervera  contesta  quant  a  la  mesura  del  CO₂,  com  a  mesura  indirecta  de  la 
ventilació dels espais, la proposta és la de començar a mesurar els espais per part de la 
OTOP  i conforme es vagen realitzant aquests mesuraments s'enviarà  la planificació de 
les mesures als representants del Comité de Seguretat de Salut perquè puguen acudir a 
aquells mesuraments que vulguen. La  idea també és fer‐ho en condicions d'ús. A més, 
es faran públiques les mesures. Pel que s'està veient fins ara, la concentració és similar 
a la de l'exterior. 
  
Quant a  les màscares, al professorat  vulnerable  se  li està  repartint FFP2  i, a  la  resta, 
màscares quirúrgiques. Comenta que s'està fent de manera similar a l'entorn hospitalari 
en el qual les FFP2 es reserven per al tractament de pacients amb COVID. Seria possible 
contemplar l'augment de la dotació de màscares quirúrgiques. 
  
UGT comenta  que  s'ha  d'insistir  en  l'ús  de  les màscares  i  en  el manteniment  de  la 
distància de seguretat en la comunitat universitària. 
  
3.‐ Torn obert de paraules 
 
UGT demana que s'informe  la comunitat universitària de què no parlem de teletreball 
sinó d'una situació transitòria per la pandèmia. 
 
El  gerent  respon  que  està  d'acord  en  fer  la  distinció,  i  informa  de  la  compra 
d'ordinadors per avançar en el programa de teletreball. 
  
UGT transmet queixes de professorat que no està informat dels contagis dels alumnes. 
Sent (el professorat) que no hi ha suficient transparència des de l'UJI. 
  
Tico Cervera informa que els centres amb més alumnat (ESTCE i FCHS) estan desbordats 
amb  la  informació que reben,  i que  la  informació es transmet als directors de grau. Es 



demanaran reforços perquè  la  informació  fluïsca. També  informa que, des de  l'UJI, es 
realitzen proves PCR a aquells treballadors que en l'àmbit laboral hagen pogut estar en 
contacte directe amb un cas possible de COVID i que tot es coordina des de vigilasalut. 
  
Altres  qüestions  plantejades  en  aquest  punt  han  sigut,  la  queixa  que  per  la  falta 
d'informació que hi hagut amb els estudiants  infectats en  la  residència, La  informació 
ens ha arribat abans per la premsa.   
 
Atentament, 
 


